
Οι λέξεις που δείχνουν ότι  
εγώ παθαίνω κάτι γράφονται στο τέλος µε αι. 

 
Θα θυµάµαι ότι όταν µια λέξη τελειώνει σε αι 

και παίρνει µπροστά τη λεξούλα εγώ, τότε 
θέλει άλφα γιώτα (-αι). 

 

     Τι κάνω εγώ;  
 
 

 
 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 
 

 
 
 
 

 

 
Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 

 

1. Συµπληρώνω, όπως το παράδειγµα. 
 
 

εγώ     πλένοµαι 

_____ ζαλίζοµ___ 

_____ χαίροµ___ 

_____ λυπάµ___ 

_____ φοβάµ___ 

_____ βαριέµ___ 

 

εγώ κάθοµαι 
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εγώ λούζοµαι 
 

εγώ ντύνοµαι 
 

Όνοµα: 

 



2. Συµπληρώνω µε ω ή αι.  
            
 

 
 

 

εγώ σηκών___       εγώ  σηκώνοµ__ 

εγώ δίν___           εγώ  κοιµάµ__ 

εγώ κάν___           εγώ  έρχοµ__ 

εγώ λύν___            εγώ  είµ__ 
 
 

3. ∆ιαβάζω το κείµενο και συµπληρώνω ό,τι λείπει. 
 

 
Ονοµάζοµ___ Αιµιλία. Πηγαίν__ στην Α’ 

∆ηµοτικού και µέν___ στην Θεσσαλονίκη. 

Κάθε πρωί ξυπνά___ στις 7 το πρωί για να 

πά___ στο σχολείο.  

Σηκώνοµ___ από το κρεβάτι, πλέν___ το 

πρόσωπό µου, ντύνοµ___ και χτενίζοµ___. 

Πίν___ το γάλα µου και ετοιµάζοµ___ για 

να πάρ___  το σχολικό… 
 

 

4. Φτιάχνω δύο προτάσεις µε τη λέξη είµαι. 
 

 
_______________________________________________ 

_______________________________________________ 

- ω 
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- αι 


